



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #02-57/58, #03-01/02
Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 63923392 / 63923688.
Email: gen@super-travels.com





TOUR HIGHLIGHTS

- * Fukuoka: Daizaifu Shrine, Tenjin Underground Shopping Street, Canal City Hakata
- * Nagasaki: Mdm Butterfly (Glover Garden), Peace Park, Atomic Bomb Museum, Chinatown
- * Minami Shimabara Dolphin watch
- * Kumamoto: Ferry Ride Across Ariake Sea, Kumamoto Castle, Fruit Picking (Seasonal Basis)
- * Takachi-Ho Gorge
- * Ibusuki: Hot Sand Bath
- * Kagoshima: Shiroyama Park Observation Platform, Ferry Ride to Sakura Jima, Lava Trail
- * Miyazaki: Udo Jingu Shrine, Aoshima Shrine, Devil's Washboard
- * Aso: Mt. Aso (Cable Car Ride), Kusasenri
- * Beppu: View Mt. Kuju Flower Park (in Spring / Summer) or Yufuin Floral Village (in Autumn and Winter), "Hells of Beppu" Hot Spring, Kokonoe Yume Suspension Bridge

HOTEL

- -ANA CROWNE PLAZA NAGASAKI GLOVERHILL or similar
- -CROWNE PLAZA ANA KUMAMOTO NEW SKY or similar
- -IBUSUKI IWASAKI HOTEL or similar
- -MIYAZAKI KANKO HOTEL or similar
- -ASO THE VILLA PARK HOTEL or similar
- -HOTEL MONTEREY LA SOUER FUKUOKA or similar

Meal: 6 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner



Day 1: Singapore → Fukuoka (MOB)

Tonight, you will assemble at Singapore Changi

Airport for our flight to Fukuoka.

Day 2: Fukuoka – Nagasaki (L/D)
Upon arrival, you will proceed to the Dazaifu
Tenmangu Shrine. Next our sightseeing tour
includes Mdm Butterfly (Glover Garden),
an open air museum that exhibits mansions of
several of the city's former foreign residents.
Take a stroll at the Peace Park. It was built to
commemorate the atomic explosion in 1945.
Stop by Atomic Bomb Museum, which serves
as a silent reminder of the momentous event.
You shall visit the famous Chinatown thereafter
before your dinner towards the end of the day.

Day 3:Nagasaki-Shimabara-Kumamoto (B/L/D)

Today, take a boat ride for Minami Shimabara Dolphin watch. After that take a ferry ride to Kumamoto. Upon arrival, you will visit to the Kumamoto Castle(outside)which is located at hilltop, and extremely well fortified castle. Next activity is fruit picking (Seasonal Basis).

Day4: Kumamoto - Ibusuki (B/L/D)

Takachiho Gorge is a narrow chasm cut through the rock by the Gokase River. The nearly sheer cliffs lining the gorge are made of slow forming volcanic basalt columns which resemble the scales of a dragon where the stone twisted and flowed as it formed. At night, accommodate in an onsen hotel with hot spring facilities and **Kyushu Famous Hot Sand Bath.**

Day 5: Ibusuki-Kagoshima-Miyazaki (B/L/D) Shiroyama Park is a park in downtown Kagoshima that extends over Mount Shiroyama. The park is most famous for its Shiroyama Observatory with spectacular views over downtown Kagoshima, Kagoshima Bay and Sakurajima. Proceed to Sakura Jima via ferry ride. One of the most active volcanoes in Japan. Over here, you can take a walk on Nagisa Lava Trail to observe the lava zone. Then proceed to catch a view of the Devil's Washboard, a unique and fascinating geological formation consisting of a series of wave-like rock formations that stretch along the coast of Aoshima Island. The brilliant red structure of Aoshima Shrine nearby is well known for its

striking red torii gate marks the entrance to the shrine grounds, standing tall against the backdrop of the ocean, and it is also popular with couples as it's considered a lucky shrine for marriage.

Day 6: Miyazaki - Aso (B/L/D)

Udo Jingu Shrine, dedicated to Yamasachihiko, the father of Emperor Jimmu. The shrine is also thought to be fortunate for couples and newlyweds. The biggest highlight in our Mt. Aso sightseeing tour is Kusasenri. Originally it was the place at a crater that turned to two ponds collecting rainwater along with grassland of about 1km in diameter. Moving onward to Mount Aso; the largest active volcano in Japan. With the help on Cable Car Ride, you can have a birds eye view of the surrounding. (Cable Car Ride is subjected to weather condition) Tonight, you'll stay in an Onsen Hotel.

Day 7: Aso - Beppu - Fukuoka (B/L/D)
Head over to Mt Kuju Flower Park (for Spring & Summer) or Yufuin Floral Village (for Autumn & Winter / a popular Instagrammable village!). After that, we will continue to visit a few spectacular hot spring that is specially for viewing instead of bathing, also known as the Hell of Beppu. We will visit "Blood Hell Valley. You will proceed to Fukuoka shopping district which includes Tenjin Underground Shopping and Canal City Hakata, which is a large shopping and entertainment complex which boasts numerous attractions.

Day 8: Fukuoka → Singapore (B)

After breakfast, you can some free time at your own leisure until your return flight back to Singapore.

Remarks:

- 1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2. Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.3.Purchase of travel insurance is strongly recommended.

行程要点

福冈

. 大宰府,天神地下街, 博多运河城

长崎

. 蝴蝶夫人,和平公园,原子弹博物馆, 中华街

南岛原市出海看野生海豚

熊本

. 乘游轮从岛原市到熊本,熊本城堡,摘水果(季节限定)

指宿: 热沙浴

鹿儿岛

. 城山公园, 乘船到樱岛, 熔岩道

宫崎县

- . 鹈戸神宫
- . 高千穗峡谷
- ."鬼之洗衣板"
- . 青岛神社

阿苏

. 阿苏火山(搭缆车),草千里

别府

. 九重山花卉公园(限于春季和夏季)或由布院(限于秋季和冬季),血池地狱

餐食

餐食: 6早餐/6午餐/6晚餐

第一天:新加坡分-福冈

在新加坡樟宜机场集合乘客机飞往日本九州最著名的城市福冈。

第二天:福冈-长崎 (午/晚餐)

参观大宰府,建立于7世纪的奈良、平安时代,直到12世纪一直是管理九州地区的重要政治、经济的政府所在。接着前往长崎参观历史悠久的英商住宅。"蝴蝶夫人"在那里迎接您的到来。长崎原子弹爆炸博物馆可以了解很多关于原子弹爆炸的事情。和平公园



是为了表明"我们不会再次挑起战争"、祈祷世界和平而建。

第三天:长崎-南岛原市一熊本(早/午/晚餐) 今天,您将从南岛原市看海豚,长崎和岛原 中间围绕的天草湾是适宜海豚生存的海域, 在这里坐船出海,可以近距离观赏到野生海 豚的生存状态。接着前往岛原码头乘游轮从 岛原市到熊本,外观熊本城堡,(依据修复 情况而定)。接着您将有机会摘采当季水果。

第四天: 熊本-高千惠峡谷-指宿(早/午/晚餐) 高千穗峡是由于阿苏熔岩的侵蚀而形成的高 达80米~100米的柱状节理断崖.继往指宿, 知名的观光城市,以指宿温泉而闻名。在这 里,您可以享受当地最有名的热砂浴,解除 旅程的辛劳。温泉酒店住宿。

第五天:指宿-鹿儿岛-宫崎 (早/午/晚餐) 城山公园的展望台,是俯瞰鹿儿岛市区及眺望樱岛的最佳地方。您将乘船前往樱岛,抵 达后,您将前往熔岩道。随后,您还将前往 你客户前往熔岩道。随后,您还将前往 你是一个放水岩。 一个处波状岩起伏连绵的参观地。波状岩上 堆积着砂石,一直延伸到青岛周边。青岛神 社,这座神社以其美丽的自然风光、独特的 地理位置以及深厚的文化底蕴而闻名。

第六天: 宫崎-阿苏 (早/午/晚餐)

鹈戸神宫聚集了人们的信仰。建盖在悬崖的洞窟里的正殿相当奇特,如今成了日南海岸著名景点之一。**草千里**,千里是指鸟帽子岳(阿苏五岳之一)中腹的广阔草原。草千里原来也是火口,却披覆着大片绿草。 **阿苏山**是位于九州中部的一座大规模活火山。您将**搭乘缆车**上到阿苏火山一览壮丽风景。(缆车受天气条件限制). 温泉酒店住宿。

第七天: 阿苏-别府-福冈 (早/午/晚餐) 前往九重山花卉公园(限于春季和夏季) 或由 布院(网红打卡点/限于秋季和冬季)。接着 前往别府。别府地狱是别府地区最有名的温泉口。别府地狱一共九个,分别是:海地狱、鬼石坊主地狱、山地狱、灶地狱、白池地狱、金龙地狱、鬼山地狱、血地狱和龙卷地狱。 您将参观血池地狱。接着往福冈后您将前往 天神地下街,它是福冈市内也是九州地区最大的地下繁华街。博多运河城是一个综合购物商场。

第八天:福冈→-新加坡 (早餐)

早餐后自由活动,在指定的时间由专车接送 机场,返回新加坡。

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下,行程可能更改
- 2. 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险



